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SLOVENSKA BISTRICA  

O  b  č  i  n  s  k  i   s  v  e  t  
Kolodvorska ulica 10,  2310 Slovenska Bistrica 
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 Številka: 9000-17/2016-Z2 

 

 

Z A P I S N I K 

 

12. redne seje Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, 

ki je bila v četrtek, 22.9.2016, ob 15. uri 

 

 

12. redna seja Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, ki jo je sklical in vodil župan dr. Ivan 

Žagar (v nadaljevanju predsedujoči),  je bila v sejni sobi Občine Slovenska Bistrica. Pričela se je 

ob 15. uri. 

 

K tč. 1 dnevnega reda 

Ugotovitev sklepčnosti  

Predsedujoči je ugotovil, da je navzočih 29 svetnic in svetnikov (v nadaljevanju svetniki) ter je 

tako zagotovljena sklepčnost (priloga seznam prisotnosti).  

Svojo udeležbo na seji je opravičil  dr. Andrej Godec. 

Seji so prisostvovali še: Branko Žnidar, direktor občinske uprave; Milan Ozimič, vodja oddelka 

za okolje in prostor; Irena Jereb, vodja oddelka za družbene dejavnosti; Monika Kirbiš Rojs, 

vodja oddelka za gospodarstvo; Janja Tkavc Smogavec, vodja oddelka za splošne in kadrovske 

zadeve; Jožica Jurič, vodja oddelka za finance; Ivan Pristovnik, predsednik Nadzornega odbora; 

Mira Kresnik, tajnica župana ter predstavniki javnih občil. 

 

K tč. 2 dnevnega reda 

Potrditev zapisnika 11. redne seje z dne 21.6.2016   

Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  

Ludvik Repolusk  se je zahvalil za korektno zapisane pripombe pod 7. točko, manjka samo 19. 

člen, to je izvedba kanalizacijskega priključka, kjer je posebej opozoril, da uporabnik ne more 

podpisati tehnično usposobljenega priključka, ampak tisti, ki je opravil nadzor; opozoril pa je še, 

da nikjer v odloku ni navedena deratizacija ter na nesorazmernost pri kaznih med fizičnimi in 

pravnimi osebami. 

Miro Juhart je opozoril, da je pri vprašanjih in pobudah predlagal eno uro brezplačnega 

parkiranja v centru mesta in ne brezplačnega parkiranja na sploh. 

Občinski svet je po razpravi soglasno potrdil zapisnik s pripombami. 

 

K tč. 3 dnevnega reda 

Potrditev zapisnika 7. dopisne seje  

Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  

Občinski svet je brez razprave soglasno potrdil zapisnik v predlagani obliki. 
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K tč. 4 dnevnega reda 

Določitev dnevnega reda 12. redne seje 

Svetniška skupina SD je predlagala, da župan na vsaki seji občinski svet informiran o poteku 

projektov, ki se izvajajo, vsaj pod razno pa naj na današnji seji seznani z napredovanjem del na 

projektu Zahodna obvoznica. 

Župan je k predlogu povedal, da bo informacija podana pri 12. točki – premoženjske zadeve. 

Občinski svet je soglasno potrdil naslednji  

 
DNEVNI RED: 

1. TOČKA Ugotovitev sklepčnosti 

2. TOČKA Potrditev zapisnika 11. redne seje z dne 21.6.2016 

3. TOČKA Potrditev zapisnika 7. dopisne seje  

4. TOČKA Potrditev dnevnega reda 12. redne seje  

5. TOČKA Zaključni račun proračuna Občine Slovenska Bistrica za leto 2015 

6. TOČKA Poročilo o polletni realizaciji proračuna občine Slovenska Bistrica za leto 2016 

7. TOČKA Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi  javnega zavoda Zavoda za šport 

Slovenska Bistrica- I. obravnava – skrajšan postopek 

8. TOČKA  Odlok  o spremembi  Odloka o ustanovitvi javnega  vzgojno – izobraževalnega 

zavoda  Osnovna šola  Šmartno na Pohorju -I. obravnava –skrajšan postopek  

9. TOČKA Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokacijskem načrtu za poslovno-

trgovski center AC izvoz Slovenska Bistrica jug 2 – I. obravnava 

10. TOČKA Stališča do pripomb – Spremembe in dopolnitve Odloka o začasnih prostorskih 

ureditvenih pogojih za centralna naselja v občini Slovenska Bistrica in mesto Slovenska 

Bistrica 

11. TOČKA Poročilo o delovanju javnih zavodov  v letu 2015 

12. TOČKA Premoženjske zadeve: 

 Spremembe in dopolnitve Letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja in 

Letnega načrta razpolaganja nepremičnega premoženja 

13. TOČKA Kadrovska zadeva: 

- soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Ljudska univerza Slovenska Bistrica 

- soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Lekarna Slovenska Bistrica 

14. TOČKA Odgovori na vprašanja in pobude 

15. TOČKA Vprašanja in pobude 

16. TOČKA Informacije: 

 Razno 

 

K tč. 5 dnevnega reda 

Zaključni račun proračuna Občine Slovenska Bistrica za leto 2015 

Uvodno obrazložitev k zaključnemu računu je podal direktor občinske uprave. 

Odbor za gospodarstvo in proračun  je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za družbene dejavnosti  je prav tako obravnaval predloženo gradivo in meni, da je 

primerno za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 

Tudi Odbor za okolje in urejanje prostora  je obravnaval zaključni račun proračuna in sprejel 

sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Predsednik Nadzornega odbora je prisotne seznanil, da opravlja podroben pregled poslovanja 

posameznih posrednih in neposrednih porabnikov proračuna. 

Tomaž Godec je povedal, da je svetniške skupine SD zavzela stališče, da je poročilo pregledno 

in celovito, je pa proračun realiziran v manjšem obsegu od planiranega, zaradi izpada prihodkov. 

O razlogih je uvodoma poročal direktor, zato dodatnih pojasnil ne potrebujejo. Kritičen je bil do 

prerazporeditev sredstev, saj posamezne KS dobijo dodatna sredstva iz virov, ki niso namenjena 

za delovanje KS. Dokler ne bodo vse KS obravnavane enako, se do zaključnega računa ne bodo 

opredeljevali in ga ne bodo potrjevali. 
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Odgovor sta podala župan in vodja oddelka za finance, ki sta navedla, da je šlo za 

prerazporeditev sredstev za zimsko službo. V razpravo so se vključili tudi Maks Tramšek, 

Modest Motaln in Matej Arnuš, ki so povedali, da v letih, ko planiran denar za zimsko službo 

ostane, ga razporeja občina sama; drugo polovico manjkajočih sredstev za zimsko službo pa 

mora KS pokriti sama iz sredstev za investicije. 

Svetniška skupina SLS ugotavlja, da je zaključni račun odraz stanja, ki je bil v preteklem letu in 

ga bo potrdila. 

Svetniška skupina DeSUS je pregledala zaključni račun in glede na to, da ni potrdila proračuna 

niti rebalansa, ne bodo glasovali o zaključnem računu. 

Miro Juhart in svetniška skupina SMC je zadovoljna s pozitivno bilanco zaključnega računa, 

motijo pa jih  izdatki župana in podžupanov, saj so že ob sprejemanju proračuna predlagali 

ukinitev enega podžupanskega mesta; želeli bi več sredstev za področje kmetijstva in turizma. 

Svetniška skupina ne bo glasovala proti proračuna, bodo pa se vzdržali. 

Svetniška skupina SDS generalno na poročilo nima pripomb in jih veseli, da je občina zmogla 

vse osnovne dejavnosti obdržati na enakih indeksih kot pred krizo. 

Drago Mahorko sprašuje, zakaj Nadzorni odbor ni opravil nadzora, saj so vsa pretekla leta bila 

poročila nadzornega odbora sestavni del zaključnega računa. 

V nadaljnji razpravi je poleg predsednika nadzornega odbora sodeloval še Ludvik Repolusk, saj 

je nadzorni odbor neodvisen organ, ki podrobneje pregleduje poslovanje javnih zavodov in ni 

potrebno, da poda predhodno mnenje k zaključnemu računu.  

Tomaž Godec želi, da imajo vsi občani enak dostop do proračunskih sredstev; Stanislav Zajšek 

pa je bil kritičen do materialnih stroškov, dela po podjemnih pogodbah, študentskega dela, glob 

za prekrške, sodne in odvetniške stroške;  predlagal je skupna javna naročila za hrano, da bi 

dosegli nižje cene. 

Miro Juhart sprašuje, ali je občina res v prekrškovnem postopku zaradi zaposlitev po podjemnih 

pogodbah v krajevnih skupnostih, na kar je župan povedal, da imamo dva zaposlena v KS Zg. 

Polskava in ne na podjemnih pogodbah. 

Občinski svet je po razpravi v navzočnosti 30-ih svetnikov s 17 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel 

naslednji 

 

S  K L E P 
 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica potrdi Zaključni račun proračuna Občine Slovenska 

Bistrica za leto 2015.  

 

K tč. 6 dnevnega reda 

Poročilo o polletni realizaciji proračuna občine Slovenska Bistrica za leto 2016 

Uvodno obrazložitev k poročilu je podal direktor občinske uprave. 

Odbor za gospodarstvo in proračun  je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s poročilom o polletni realizaciji proračuna in meni, 

da je primerno za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za okolje in urejanje prostora  je prav tako obravnaval predloženo poročilo in sprejel 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Svetniška skupina DeSUS se je seznanila s poročilom, ki je približno na 47 % realizaciji; nad 

planiranimi so stroški javnih del, izobraževanja, socialnega varstva in zdravstva, kar jih skrbi in 

bo potreben rebalans. 

Svetniška skupina SD je bila kritična do slabše realizacije pri investicijah, gospodarstvu in 

regionalnih projektih ter povečanja pri materialnih stroških v izobraževalnih ustanovah, 

prevozov učencev, otroškem varstvu in programih za otroke, skrbi pa jih povečanje 

zdravstvenega zavarovanja brezposelnih, če število le-teh upada, zakaj je indeks tako visok? 

Želijo, da bi Občina začela upoštevati priporočila Nadzornega odbora, ki so objavljena na spletni 
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strani občine; zmotile pa so jih tudi določene prerazporeditve sredstev. Svetniška skupina se do 

poročila o polletni realizaciji proračuna ne bo opredeljevala. 

Svetniška skupina SMC je zaskrbljena nad povprečnim dvigom indeksov,  sofinanciranjem 

športnih programov, predlagajo skupna javna naročila in s tem znižanje materialnih stroškov, je 

pa pohvalno, da občina vzorno sodeluje z vsemi. 

Tanja Vintar je bila kritična do skupnih javnih naročil, saj s tem izločimo manjše in lokalne 

ponudnike, ki ne morejo zagotoviti tako velikih količin in se ne prijavljajo. 

V nadaljnji razpravi so sodelovali še Ludvik Repolusk, Žarko Furman, Simon Unuk, Tomaž 

Godec, Miro Juhart in Stanislav Zajšek, v razpravi so utemeljevali razloge za in proti skupnim 

javnim naročilom, zakaj niso bila planirana sredstva od vodovodnih priključkov; zakaj k pripravi 

proračuna niso povabljene vse stranke, zastopane v občinskem svetu; da Evropa daje naši državi 

denar za to, kar se je vlada izpogajala. 

Odgovore na vprašanja sta podala vodja Oddelka za finance in župan. 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 30-ih svetnikov z 20 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel 

naslednji 

 

S  K L E P 
 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica se je seznanil s Poročilom o polletni realizaciji 

proračuna občine Slovenska Bistrica za obdobje od I. – VI. 2016.  
 

* 

Odmor od 17.00 do 17.20. 

V nadaljevanju je prisotnih 29 svetnikov. 

* 

 

K tč. 7 dnevnega reda 

Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi  javnega zavoda Zavoda za šport Slovenska 

Bistrica - I. obravnava – skrajšan postopek 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podala vodja oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil z Odlokom in sprejel sklep, da je primeren za 

obravnavo in sprejem na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženi Odlok  in sprejela sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu ter predlaga sprejem po skrajšanem postopku. 

Občinski svet je brez razprave v prisotnosti 29 svetnikov soglasno sprejel Odlok o spremembi 

Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavoda za šport Slovenska Bistrica v I. obravnavi. 

Prav tako je soglasno sprejel sklep o skrajšanem postopku. 

Soglasno je bil sprejet tudi naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Zavod za šport Slovenska Bistrica. 

 

K tč. 8 dnevnega reda 
Odlok  o spremembi  Odloka o ustanovitvi javnega  vzgojno – izobraževalnega zavoda  

Osnovna šola  Šmartno na Pohorju - I. obravnava – skrajšan postopek  

Uvodno obrazložitev k Odloku je podala vodja oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil z Odlokom in sprejel sklep, da je primeren za 

obravnavo in sprejem na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predloženi Odlok in predlagala spremembo 2. člena, 

ki se naj glasi »Enota Vrtec Šmartno na Pohorju se z dnem 31.12.2016 izloči iz javnega vzgojno-
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izobraževalnega zavoda  Osnovna šola Šmartno na Pohorju.«  S to spremembo  predlaga sprejem 

po skrajšanem postopku. 

Občinski svet je brez razprave v prisotnosti 29 svetnikov soglasno sprejel predloženi Odlok s 

spremembo 2. člena. 

Prav tako je soglasno sprejel sklep o skrajšanem postopku. 

Občinski svet je soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o  spremembi Odloka o ustanovitvi 

javnega –vzgojno izobraževalnega  zavoda Osnovna šola Šmartno na Pohorju. 

 

K tč. 9 dnevnega reda 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokacijskem načrtu za poslovno-trgovski 

center AC izvoz Slovenska Bistrica jug 2 – I. obravnava 

Uvodno obrazložitev k dokumentu sta podala vodja oddelka za okolje in prostor ter direktor Ibis 

d.o.o. 

Odbor za okolje in urejanje prostora  je obravnaval predloženi odlok in sprejel sklep, da je 

primeren za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 

Tudi statutarno pravna komisija je obravnavala predloženi dokument in meni, da je primeren za 

nadaljnjo obravnavo in sprejemanje na občinskem svetu, predlagala je tudi sprejem po 

skrajšanem postopku. 

V razpravi je Ludvik Repolusk predlagal, da se Maistrova ulica zapre za promet in je samo 

intervencijska pot; na tem področju pa je potrebno poskrbeti še za stranišče in ozelenitev. 

Občinski svet je soglasno sprejel predlagani Odlok v I. obravnavi. 

Soglasno je bil sprejet sklep o skrajšanem postopku. 

Občinski svet je v navzočnosti 29-ih svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

lokacijskem načrtu za poslovno-trgovski center AC izvoz Slovenska Bistrica jug 2. 

 

K tč. 10 dnevnega reda 

Stališča do pripomb – Spremembe in dopolnitve Odloka o začasnih prostorskih ureditvenih 

pogojih za centralna naselja v občini Slovenska Bistrica in mesto Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev k stališčem sta podala vodja oddelka za okolje in prostor in strokovna 

sodelavka pripravljavca gradiva. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

gradivo primerno za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je brez razprave v navzočnosti 29-ih svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica potrjuje dokument Stališča do pripomb in predlogov v 

postopku sprememb in dopolnitev Odloka o začasnih prostorskih ureditvenih pogojih za 

centralna naselja v občini Slovenska Bistrica in mesto Slovenska Bistrica.  

 

K tč. 11 dnevnega reda 

Poročilo o delovanju javnih zavodov  v letu 2015 

Uvodno obrazložitev k poročilom je podala vodja oddelka za družbene dejavnosti. 
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Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predložena poročila in sprejel sklep, da so primerna 

za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 

Svetniška skupina SD je pregledala poročila in menijo, da je večina poročil skrbno pripravljenih; 

da javni zavodi poslujejo pozitivno; da imajo veliko dodatnih vsebin, ki jih razvijajo v okviru 

svojih zavodov; je pa v njih nekaj napak; bodo pa poročila podprli. 

Ludvik Repolusk je opozoril na kadrovski manko v Vrtcu Otona Župančiča in tudi v drugih 

zavodih; vsi javni zavodi se srečujejo s pomanjkanjem financiranja s strani proračuna, saj so 

posamezne stavbne potrebne obnove; zahvalil pa se je za ureditev razmer v šoli Minke 

Namestnik Sonje. 

Svetniška skupina SMC na poročila nima pripomb, je pa povsod problematično sofinanciranje; 

dokument bodo podprli in se zahvaljujejo za dobro pripravo. 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 29-ih svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

                                                          S K L E P 

 
Občinski svet občine Slovenska Bistrica  se je seznanil s poročili o delovanju javnih zavodov v 

letu 2015.  

 

K tč. 12 dnevnega reda 

Premoženjske zadeve: 

 Spremembe in dopolnitve Letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja 

in Letnega načrta razpolaganja nepremičnega premoženja 

Uvodno obrazložitev je podala vodja oddelka za splošne in pravne zadeve.  

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Župan je v nadaljevanju podal informacijo o aktivnostih, ki so vodene pri projektu Zahodne 

obvoznice. 

Drago Mahorko je prisotne informiral o prizadevanjih njihove poslanke Bojane Muršič v 

državnem zboru za uvrstitev projekta Zahodne obvoznice v državni proračun in prebral njeno 

pobudo, ki se glasi: 

»Ker prihajam s štajerskega konca, se želim osredotočiti na lokalni problem, in sicer, na 

obvoznico v Slovenski Bistrici, ki jo občina Slovenska Bistrica načrtuje že vse od leta 1998. 

Obvoznica je nujno potrebna, zaradi varnosti, zmanjšanja tovornega prometa, ki gre skozi center 

Slovenske Bistrice, pa tudi zaradi širitve cone Impola. Impol – marsikdo tega ne ve – je bil v letu 

2015 šesti največji slovenski izvoznik. Kaj to pomeni, "izvoznik" – tovornjaki gredo skozi center 

mesta, center mesta se šibi, kar za infrastrukturo centra ni dobro. Zato pozdravljam vse interese, 

ki jih podaja ministrstvo, da končno pričnemo z investicijo te zahodne obvoznice, ki bo potekala 

v dveh fazah. Podjetje Impol mora svoj napetostni srednjevodni kablovod obnoviti in ta 

investicija mora biti končana do leta 2017. Zato je treba to investicijo pričeti v prihodnjem 

proračunu in jo čim prej tudi končati, sicer se nam lahko kaj kmalu zgodi, da bomo imeli težave 

s podjetjem Impol, kajti njegova širitev ne bo možna, pa tudi obvoz ni možen kje drugje 

Dr. Peter Gašperšič, minister za infrastrukturo je med drugim v razpravi odgovoril:  

S strani poslanke Bojane Muršič so bila tudi izpostavljena določena vprašanja okrog drugih 

projektov. Tukaj bi na kratko samo pojasnil glede obvoznice Slovenska Bistrica. Tukaj so 

zadeve, potekajo intenzivno z občino, med občino in direkcijo je bil sklenjen sporazum za ta 

projekt, tako, da operativno – to je bilo sklenjeno konec letošnjega avgusta – potekajo sedaj že 

odkupi in aktivnosti na izdelavi projektne dokumentacije. Sredstva so zagotovljena, razpis za 

gradnjo pa je predviden v drugi polovici naslednjega leta in predvideno je, da bi gradnja potem 

tudi bila izvedena v letu 2018.« 

Miro Juhart in Žarko Furman sta pozdravila prizadevanja vseh vpletenih v ta projekt, saj je 

potreben v dobro vseh občanov. 

Občinski svet je v navzočnosti 29-ih svetnikov soglasno sprejel naslednji 
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S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica s tem sklepom dopolnjuje oziroma spreminja Letni 

načrt pridobivanja nepremičnega premoženja za leto 2016 in Letni načrt razpolaganja 

nepremičnega premoženja za leto 2016, oba v drugi spremembi. 

 

Dopolnjena načrta sta priloga tega sklepa. 

 

K tč. 13 dnevnega reda 

Kadrovska zadeva: 

- soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Ljudska univerza Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev k predlogu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. 

Občinski svet je brez razprave v prisotnosti 29-ih svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica daje soglasje k imenovanju mag. Brigite Kruder za 

direktorico javnega zavoda Ljudska univerza Slovenska Bistrica. 

 

- soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Lekarna Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev k predlogu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. 

Občinski svet je brez razprave soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica daje soglasje k imenovanju Branka Gajška za direktorja 

javnega zavoda Lekarna Slovenska Bistrica. 

 

K tč. 14 dnevnega reda 

Odgovori na vprašanja in pobude 

Drago Mahorko še ni dobil odgovora okrog vzdrževanja spomenika NOB, je pa razočaran nad 

odgovorom o investicijah, ki smo jih potrjevali na dopisnih sejah občinskih svetov, saj je želel 

celovit odgovor o poteku projektov ter cenah, zato želi takšen odgovor na naslednji seji. 
 

Metka Cvetko je že na 9. redni seji podala vprašanje, zakaj ni bil podeljen naziv častni občan 

občine Slovenska Bistrica. Prosila bi za jasen in korekten odgovor. 
 

Odgovor dr. Andrju Godcu za ureditev pločnika na Pragerskem je bilo dogovorjeno, da se 

sedanji odgovor umakne s spletne strani, do naslednje seje pa pripravi celovit odgovor. 

 

K tč. 15 dnevnega reda 

Vprašanja in pobude 

Drago Mahorko na pobudo krajanov, ki živijo ob Slovenski in Prečni ulici v mestu Slovenska 

Bistrica vprašuje,  kdaj bodo lahko opustili pretočne greznice in izvedli direktno priključitev na 

javno kanalizacijo, ki vodi k centralni čistilni napravi za mesto Slovenska Bistrica. 

Na pobudo krajanov, ki živijo ob Partizanski ulici v mestu Slovenska Bistrica (natančneje na 

hišnih številkah od 1 do 3) predlaga, da se uredi pokrov kanalizacijskega jaška, ki je označen z 

rdečim znakom X tako, da ne bo več ropotal ob vsakem prevozu motornega vozila. Ropotanje 

jaška moti vsakdanje življenje lastnikov in uporabnikov teh stanovanjskih hiš. 
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Metka Cvetko je podala naslednje pisno vprašanje: 

»V stranki SMS Zeleni Evrope Slovenska Bistrica smo v zadnjih mesecih prejeli več pobud 

občanov, da bi želeli imeti v mestu Slovenska Bistrica »scate park« oz. temu podobne površine, 

kjer bi se lahko otroci in mladostniki vozili z rolerji in rolkami.  

Prvotno predvidena površina v ulici Borisa Kraigherja (nasproti kopališča naj ne bi bila primerna 

zaradi nasprotovanja bližnjega soseda (Avtoservis-vulkanizerstvo Filipič in njegov Čoko bar), 

prav tako pa naj bi bilo zemljišče (še vedno) v postopku denacionalizacije. Dela, ki so se na tem 

zemljišču začela v letu 2007  zato stojijo, zemljišče pa ni bilo povrnjeno v prvotno stanje, čeprav 

bi izvajalec del to moral storiti. Neurejena podoba neizgrajenega »scate parka« sicer močno kazi 

podobo na samem vstopu v lepo urejeno naselje Tirgot. 

V SMS Zelenih Evrope predlagamo, da občina Slovenska Bistrica pristopi k ureditvi in izgradnji 

»scate parka« na novi lokaciji in sicer na eni izmed parcel v obrtni coni. Zaradi dejavnosti, ki 

potekajo na teh območjih, »scate park« ne bi bil »moteč«  za okoliške prebivalce. 

Svetniško pobudo za izgraditev scate parka smo prvič podali že junija leta 2011, vendar se od 

takrat zadeva ni premaknila niti za milimeter. 

V kolikor pobude na predlagani lokaciji ne bi sprejeli oz. naj ne bi bila ustrezna, se bomo 

strinjali tudi s kakšno drugo primerljivo lokacijo. Želimo le, da bi do izgraditve (za mlade 

prepotrebnega) objekta čimprej prišlo. Potem se ne bi več »zabavali« na parkiriščih pred 

trgovskimi centri, ki so v zasebni lasti, prav tako pa po teh površinah poteka promet. Le čista 

sreča je, da doslej še ni prišlo do resnejše prometne nesreče, škoda pa je bila že večkrat 

povzročena (trki z rolkami v parkirana vozila, prevrnjeni nakupovalni vozički, negodovanje 

lastnikov parkirnih prostorov…).« 

Lea Ornik je podala naslednje pisno vprašanje: 

»V KS ZG. Ložnica si krajani Gladomesa že več let prizadevamo, da bi se skozi strnjeno naselje 

rekonstruirala občinska cesta LC 440 201 v dolžini 1146 m.  V letih 2013 in 2014 je bila tudi že 

umeščena v Občinskem proračunu Slov. Bistrica pod postavko Urejanje vaškega jedra 

Gladomes, vendar kaj več kot izdelava idejnega načrta, ki ga je financirala sama KS ni bilo 

narejenega. V mesecu septembru je bil poslan ponovno dopis z dne 2.9.2016 s priloženo 

dokumentacijo iz katere so razvidne vse dosedanje aktivnosti in pričakujemo, da bo prišlo do 

čimprejšnje realizacije. Vprašujemo odgovorne na občini kdaj bo prišlo do realizacije. 

Na območju KS Zg. Ložnica se je v letošnjem letu izvedla rekonstrukcija državne ceste na 

odseku med priključki za Korplje in za Vinarje. Z ureditvijo smo zelo zadovoljni, imamo pa 

problem, ker so nam odstranili betonsko avtobusno lopo, ki je bila še v zelo dobrem stanju in je 

bila v lasti KS, tako da bi jo bilo možno prestaviti na novo lokacijo. Isto se je zgodilo tudi s 

kozolcem, ki je bil namenjen za plakatiranje. Vprašujemo,  kdo je bil odgovoren s strani občine 

za omenjeno investicijo in zakaj ni bila povabljena k sodelovanju KS Zg. Ložnica, saj bi se v tem 

primeru omenjena škoda nebi naredila. Zahtevamo, da se nam odstranjena objekta vrneta na 

novozgrajeno postajo.« 
 

Pisno vprašanje Trol Jožeta: 

»Cestno križišče regionalnih cest R II 430 in G I 2 pod Jožefom je po izgradnji severnega 

priključka na avtocesto postalo prometno zelo frekventno. 

Križišče že v dnevnem času ni dovolj pregledno, posebno težavna pa je vožnja skozi to križišče v 

nočnem času, v dežju in megli. 

Zaradi slabe preglednosti križišča in občasnih neugodnih vremenskih razmer se tu pogosto 

dogajajo prometne nezgode, na srečo za enkrat še brez smrtnih posledic. 

Že od leta 2005 naprej so člani občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica z območja KS 

Alfonz Šarh opozarjali na ta problem, vendar še do danes križišče ni osvetljeno. 

Zaradi izboljšanja prometne varnosti predlagam Oddelku za okolje in prostor Občine Slovenska 

Bistrica, da posreduje pri Direkciji za ceste RS, da končno uredi osvetlitev tega križišča. 

Nekateri stanovalci iz Devinske ulice so me opozorili na še vedno nerešen problem. 
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V letu 2001 je občina gradbeno obnovila in prometno uredila vozišče in pločnik v Devinski ulici 

(tedaj še v Blažičevi ulici) od državne ceste cest R II 430 na Jožefu v smeri pokopališča v dolžini 

cca 430 m. 

Vsi lastniki zemljiških parcel, po katerih poteka razširjeno cestišče in pločnik za pešce so 

podpisali soglasje za odstop zemljišč. 

Krajevna skupnost Alfonz Šarh in član občinskega sveta iz KS sta že posredovala pobudo na 

občinski svet, da bi občina morala po končanih delih naročiti geodetsko odmero , na osnovi 

katere bi se oddana zemljišča bivšim lastnikom odpisala, občina pa bi jih vpisala v svoje 

lastništvo v zemljiški knjigi, pa vendar še do danes zadeva ni urejena. 

Prosim občinsko upravo, da v Devinski ulici končno urediti prenos zemljišč od bivših lastnikov v 

last občine.« 
 

Ludvik Repolusk je predložil odgovora Informacijskega pooblaščenca in Direkcije RS za 

infrastrukturo glede odgovorov na vprašanja, ki jih je zastavil na občinskem svetu. Občinska 

uprava je od pristojnih zahtevala odgovore kasneje, kot je na seji občinskega sveta utemeljevala 

svoja dejanja, navaja 

»Vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve je 12.4. na 10. seji povedala, da je podala v zvezi z 

aktom o sistemizaciji vprašanje Informacijski pooblaščenki, vendar to ne drži, 8.7. in 11.7. ste 

dobili odgovor.  

Prav tako na 10. seji je bilo povedano, da ste že podali predlog na direktorat v zvezi s parcelami 

v mestnem jedru, pa ga do 1.8. še tudi niste podali. Imam pisni odgovor, tako da pozivam, da naj 

bodo odgovori verodostojni in  nezavajujoči.« 
 

Stanislav Zajšek glede na to, da v  Slovenski Bistrici ni parcel za individualno, blokovsko in 

industrijsko  gradnjo, daje pobudo, da bi občina razmislila in šla v odkup določenih zemljišč ter 

dala na razpolago občanom in pa seveda podjetnikom. 

Občina je zgubila 4 stanovanja – kdaj se je to zgodilo, da se ni naredil zemljiško knjižni vpis, 

kdo je za to odgovoren in kakšne bodo posledice, saj mora za to nekdo vsaj odškodninsko 

odgovarjati. 
 

Juhart Miro je predlagal enourno brezplačno parkiranje v centru mesta. 

Ponovno predlaga doasfaltiranje bankin ob cesti Črešnjevec in Leskovec, ker so močo 

poškodovane in nevarne. 

Sprašuje, kdaj bo izveden razpis za ureditev krožišč v mestu Slovenska Bistrica? 
 

Juhart Srečko (SLS) daje pobudo, da se spodnji del Vošnjakove ulice, kjer je urejen enosmerni 

promet in so sedaj ob eni strani parkirišča, uredi v dvosmerni promet. 

Igrišče ob stari šoli v Vošnjakovi ulici se naj ponovno uredi. 
 

Jamnikar Jelka sprašuje, kdo upravlja Črno jezero na Pohorju, ker je zelo zaraščeno in 

neurejeno? 

Zanimajo jo tudi vrtovi pri Zdravstvenem domu, ali bodo v funkciji še v naslednjem letu? 
 

Severina Ušen je opozorila na nedelujočo javno razsvetljavo pri 2. osnovi šoli, saj so igrišča v 

temi. 

 

K tč. 16 dnevnega reda 

Informacije: 

 Razno 

Ludvik Repolusk je v imenu svetniške skupine SD čestital KS in krajanom Črešnjevec ob 

krajevnem prazniku, zahvalil se je tudi za zamenjavo zastav. 
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Seja je bila zaključena ob  21.45 uri.  

 

Zapisala:  

Mira Kresnik                                                                     Dr. Ivan ŽAGAR, 

     župan                                                                                                                                     

Občine Slovenska Bistrica 
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